
Bestyrelsesmøde 13/01-2022 i RV 111 fra 20-21:30 

Deltagere: Casper, Betina, Lene, Marianne 

Fraværende: Katarina, Michael 

Referent: Marianne 

DAGSORDEN  

1) Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet godkendt og ligger på hjemmesiden 

 

2) Status på økonomi 

Lene gennemgik foreningens økonomi 

 

3) Status på asfalt; udskiftning at defekte riste (regnvandsbrønde) og reparation af de værste huller 

(vejsyn) indtil vi ved noget om fjernvarme etc. 

Regnvandsbrønde og de værste huller er i gang med at blive repareret af Dansk Asfalt. Arbejdet 

forventes afsluttet ultimo januar. Der afholdes vejsyn, når arbejdet er færdigt.  

 

4) Blomstereng – pris, alternativer 

 

5) Den årlige bestyrelsesmiddag. Vi skal beslutte dato og sted 

Dato og sted blev besluttet 

 

6) EVT 

Henvendelse fra Allan Artmann 

Casper sender svar til Allan 

 

Fjernvarme  

Farum Fjernvarme opstarter ansøgning og udsender information om pris og betingelser til 

beboerne i løbet af 1. kvartal 2022. Såfremt der er 60% tilslutning i området forventes fjernvarme 

etableret i 2023. Når materialet er udarbejdet lægger bestyrelsen også information på Facebook. 

 

Næste mødedato og sted: 10. februar 2022 kl. 20.00 Ryttervænget 111. 

 

Referat udsendes indenfor 1 uge til kommentering. Der godkendes på e-mail, referat sendes til Casper der 

lægger det op på hjemmesiden sammen med info om dato for næste møde 

Mødeafholdelse, honoreres med 100kr  

Udvalg/ansvarsområder: Hussalg (Lene), Regnskab (Lene), Asfalt (Casper, Michael, Katarina), Vej og park 

(Michael), Legeplads (Betina), Fastelavn (Pia og Pia – ikke i bestyrelsen), It/hjemmeside (Casper), Facebook 

(Marianne, Betina) - kan ændres og nye udvalg/områder kan tilføjes.  


